

***Only Applicable to students being notified**

Maryknoll Fathers' School
F. 3 Summer Assignments Checking

5 July 2018

Dear Parents/Guardians,

During the coming summer holiday, assignments of Chinese Language, English Language and Mathematics are provided to F. 3 students. Your Child is requested to complete the assignments according to the schedule below. Moreover, he/she needs to bring his/her assignments back to school for checking punctually.

Late-coming students for the assignments checking or students absent in the class without notifying to school in advance will receive penalty in the new coming school year. Please help your child over his/ her assignments so that he/ she can finish them in time. Details of the assignments checking schedule are shown below. Please sign the e-notice on or before 9 July 2018 (Monday). For any enquiries, please contact Ms. Lam Wai Yi at 2777-5117.

Yours faithfully,



Ho Lik Sang, Lobo
Principal
Maryknoll Fathers' School

Form 3

Date of checking	24/7/2018 (Tuesday)	7/8/2018 (Tuesday)	21/8/2018 (Tuesday)
Reporting time	9:00 a. m.	9:00 a. m.	9:00 a. m.
Checking time	9:00 – 12:00 a. m.	9:00 – 12:00 a. m.	9:00 – 12:00 a. m.
Content of checking	Chinese : Stop 1 to Stop 2 English : Unit 1 to Unit 4 Maths. : Unit 1 to Unit 4	Chinese : Stop 3 to Stop 4 English : Unit 5 to Unit 8 Maths. : Unit 5 to Unit 8	Chinese : Stop 5 English : Unit 9 to Unit 10 and TSA Practice Papers 1 & 2 Maths. : Unit 9 to Unit 12
Venue	Classroom 2C	Classroom 2C	Classroom 2C
Leave application	1. Should there be a time clash between summer assignments checking and other engagements (e.g. summer activities), the student MUST submit a parent's letter in advance (before the checking day) for explanation, late submission of parent's letter will not be handled. 2. If the student feels sick in the morning on the assignments checking day, the parent should make a phone call to school office before 9:00 a.m. or submit a medical certificate to school, late submission of parent's letter will not be handled.		

*只適用於早前已收通告之學生

瑪利諾神父教會學校
中三級暑期作業進度檢查

敬啟者：暑假在即，校方為中三同學預備了中、英、數三科的暑期作業，煩請 台端督促 貴子弟依時完成，學生需於以下之指定日期準時回校檢查有關作業。校方將為於檢查日遲到或未有適時向校方告假而缺席之同學在新學年安排紀律處分。暑期作業之進度檢查詳情，請參閱下表。煩請 台端於七月九日(星期一) 或之前簽署電子通告。如有查詢，請電 2777-5117 聯絡林慧儀老師。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年七月五日

中三級

檢查日期	24/7/2018 (星期二)	7/8/2018 (星期二)	21/8/2018 (星期二)
報到時間	早上 9:00	早上 9:00	早上 9:00
檢查時間	早上 9:00 – 12:00	早上 9:00 – 12:00	早上 9:00 – 12:00
檢查作業	中文： 第一站 至 第二站 English： Unit 1 to Unit 4 Maths./數學： Unit 1 to Unit 4/ 單元一 至 單元四	中文： 第三站 至 第四站 English： Unit 5 to Unit 8 Maths./數學： Unit 5 to Unit 8/ 單元五 至 單元八	中文： 第五站 English： Unit 9 to Unit 10 and TSA Practice Papers 1 & 2 Maths./數學： Unit 9 to Unit 12/ 單元九 至 單元十二
檢查地點	2C 課室	2C 課室	2C 課室
告假手續	1. 若學生的檢查時段與其他活動相撞而需告假，需於檢查日前向校方遞交家長信解釋。事後補回家長信均不作受理。 2. 若學生於檢查日當日早上身體不適，家長需於 9 時前致電校務處告假；若未能及時告假，可用當日發出之醫生紙為告假證明。事後補回家長信均不作受理。		